

# VSA SUMMER SCHOOL MUSICAL THEATRE PRODUCTION – RATS

## NOTICE OF TICKET PURCHASING 購買門票通告

學生姓名 Student Name: \_\_\_\_\_

地址 Correspondence Address: \_\_\_\_\_

### 請注意：

1. 門票售價\$150/ \$200 一張；
2. 所有參加表演者的家屬均可優先購票；
3. 所有門票先到先得，售完即止；
4. 請填妥表格，連同費用於 **8月1日** 前交回 Arts Plus。

### 付款方法：

- (i) 以**現金**付款：請於練習期間交給當值職員或親臨 Arts Plus 辦事處繳交。
  - (ii) 以**支票**方式付款：請將支票連同報名表寄回 Arts Plus 辦事處（地址：香港天后廟道 11 號地下），請於支票背面寫上兒童姓名及聯絡電話。
  - (iii) 以**銀行轉賬**方式存入香港上海匯豐銀行：（戶口號碼：180-209876-001），請將本報名表連同閣下的網上/自動櫃員機轉帳確認書或存款單，以郵寄、電郵（電郵地址：[info@artsplus.com.hk](mailto:info@artsplus.com.hk)）或傳真（傳真號碼：2807-0083）方式，一併寄回 Arts Plus（地址：香港天后廟道 11 號地下），或可親臨 Arts Plus 辦事處遞交。
  - (iv) 以**信用卡**付款：於面試期間與當值職員聯絡，或可親臨 Arts Plus 辦事處繳交。
5. 請選擇取票的方式 學生  郵寄 .

### Please note:

1. Ticket price: HK\$150/ \$200;
2. All performers' parents are entitled to purchase tickets with priority;
3. Tickets will be sold on a first-come-first serve basis;
4. Please fill in the form below and return to Arts Plus with the payment **before 1 Aug 2013**.

### Payment methods:

- (i) Payment by **cash**: During the training sessions via staff or payable to Arts Plus directly (Address: G/F, 11 Tin Hau Temple Road, Hong Kong)
  - (ii) Payment by **cheque**: Please write the child's name and contact number at the back of the cheque and attach it together with the application form, and send the full set of documents back to Arts Plus (Address: G/F, 11 Tin Hau Temple Road, Hong Kong) by post.
  - (iii) Payment by **bank transfer** to HSBC: Account #180-209876-001. Please provide a copy of your online/ ATM transfer confirmation or deposit slip together with this application form; and send it to Arts Plus via post / e-mail ([info@artsplus.com.hk](mailto:info@artsplus.com.hk)) / fax number: 2807-0083.
  - (iv) Payment by **credit card**: In person at the call back audition or payable to Arts Plus directly (Address: G/F, 11 Tin Hau Temple Road, Hong Kong)
5. Tickets to be returned **via by the student**  or by **post** .

如欲購票，請填妥下列表格。Please fill in the form below for Ticket Purchase.

No. of Ticket(s) 門票數量	Seat number 座位數量	Price 票價	Total Amount (\$) 總金額
		\$150	
		\$200	

家長簽署

Parent's Signature: \_\_\_\_\_

日期

Date: \_\_\_\_\_

如有任何疑問，請致電 2807-0208 查詢。謝謝！

For any inquiry, please contact us at 2807-0208. Thank you!



Co-organiser

Arts Plus